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PROTOKÓŁ Nr  13.1/2019 

z Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Handlu i Usług  

odbytego w dniu 12.11.2019r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Handlu i 

Usług - Mieczysław Bielak, witając uczestników posiedzenia.  

Stwierdził, iż obrady są prawomocne,  na 8 członków Komisji Rolnictwa, obecnych było 6.  

 

Tematem posiedzenia było: 

1. Omówienie inwestycji ujętych w budżecie gminy na rok 2019. 

2. Informacja nt. inwestycji drogowych za rok 2019. 

3. Informacja nt. realizacji zasobów majątkowych. 

4. Analiza taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków. 

5. Informacja nt. kwoty przeznaczonej na wydatki bieżące.  

6. Sprawy różne.  

 

Ad. 4.  

 

 Przewodniczący Komisji Rolnictwa M. Bielak poprosił o informację dotyczącą taryf dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków. 

Na posiedzenie Komisji Rolnictwa przybyła kier. Ref. GK A. Majchrzak, która złożyła 

informację dotyczącą tymczasowej taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzania 

ścieków ustalonej przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, którą pozostawiono  

na poziomie dotychczasowych cen za wodę i ścieki.  

Poinformowała, że zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków jest 

zadaniem własnym gminy. Gmina Radziejowice zaopatruje mieszkańców z czterech Stacji 

Uzdatniania Wody znajdujących się w miejscowościach: Radziejowice, Krze Duże, Słabomierz 

oraz Korytów.  W obecnej chwili nie ma możliwości zasilenia w wodę mieszkańców wsi 

Krzyżówka z własnych ujęć. W rezultacie dla w/w miejscowości Gmina Radziejowice 

dokonuje zakupu wody z gminy Mszczonów. W związku z tym zasadne jest wprowadzenie 

podziału odbiorców usług na dwie taryfowe grupy odbiorców. 
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Grupa 1 – gospodarstwa domowe, instytucje, firmy, zakłady pracy i inni zasilani z własnych 

ujęć wody; 

Grupa 2 - gospodarstwa domowe, instytucje, firmy, zakłady pracy i inni zasilani w wodę 

zakupioną od ZGKiM Mszczonów. 

Kier. Ref. GK A. Majchrzak poinformowała, że prowadzone są wyliczenia i 

uzgodnienia z Państwowym Gospodarstwem Wodnym Wody Polskie w kwestii taryfy 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków. O dalszych uzgodnieniach będzie 

informowała na bieżąco.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa M. Bielak podziękował za udzielone informacje.  

Kier. Ref. GK A. Majchrzak poinformowała o propozycji uruchomienia myjni 

samochodowej w Radziejowicach.  O dalszych etapach będzie informowała na kolejnych 

posiedzeniach.   

 

Ad. 1-3.  

 

Z-ca Wójta Gminy A. Jankowski poinformował o dwóch największych inwestycjach 

realizowanych w 2019r. tj. budowa przepompowni tłoczni w m. Korytów A, która została już 

zrealizowana  i zakończona oraz trwająca budowie Przedszkola w Radziejowicach, która 

zostanie zakończona w przyszłym roku.  

Przewodniczący RG J. Krawczyński powiedział, że do wykonania przebudowy                         

Al. Lipowej w m. Radziejowice-Pracel są pewne zastrzeżenia, zgłaszane przez mieszkańców.  

Z-ca Wójta Gminy A. Jankowski odpowiedział, że będą realizowane przeglądy 

pogwarancyjne, więc zastrzeżenia zostaną przekazane do wykonawcy.   

Następnie przedstawił informację z realizacji  inwestycji drogowych wykonanych w 2019r.  

Informacja dotyczyła inwestycji drogowych takich jak: przebudowa drogi lokalnej                                     

w m. Benenard i  ul. Leśnej w m. Radziejowice-Parcel, przebudowa drogi gminnej wewnętrznej 

w m. Krze etap I i II przebudowa drogi gminnej wewnętrznej ul. Letnia w m. Adamów-Parcel, 

podpisanej umowy na wykonanie nawierzchni asfaltowej w m. Stare Budy Radziejowskie i 

Podlasie, oraz informacja z wykonania inwestycji oświetleniowych. Dodał, że wykonanym i 

zakończonym zadaniem  także zagospodarowanie terenu pomiędzy Urzędem Gminy a Szkołą 

Podstawową w Radziejowicach.   
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa M. Bielak podziękował za udzielone informacje.  

 

Na tym protokół zakończono.  

 

        Przewodniczący Komisji Rolnictwa 

          Mieczysław Bielak 


